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NOTULEN vergadering Adviesraad Sociaal Domein (ASD) Landsmeer  
26 maart 2024 
Gemeentehuis Landsmeer 
 
Aanwezig 
Namens Adviesraad Sociaal Domein:  
• Richard Quakernaat – voorzitter 
• Thijs Bos – secretaris 
• Bart Knibbe 
• Justin Rink 
 
Afwezig met bericht: 
• Marjan Farjon 
• Ellen de Paauw 
 
Notulist:  
• Nelleke Vet (A-N Maatwerk) 
 
Namens gemeente Landsmeer: 
• Jacobien van Boeijen (wethouder)  
• Bas ten Have (wethouder) 
• Mark van Gogh 
• Hilda Chin A Tam 
• Astrid Westerman 
• Sandra Bom 
• Natasja Steur 
• Marit Kamerman 
• Annabel Feenstra 
 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet allen hartelijk welkom. Ellen en Marjan 
zijn afgemeld voor deze vergadering. Gestart wordt met een korte voorstelronde. 
 
2. Meerjarenbeleidsplan 
Naast de wethouders, zijn ook de beleidsmedewerkers Sociaal Domein aanwezig bij dit 
onderwerp, om vragen te beantwoorden en, waar dat nodig is, een toelichting te geven. 
Afgesproken wordt om bij het Meerjarenbeleidsplan Sociaal Domein 2024-2028 het document 
per opgave gezamenlijk door te nemen. 
 
Opgave Gezondheid 
Vraag: In deze opgave wordt gesproken over alcoholpreventie maar wordt ook aangegeven dat 
er beperkte middelen zijn. Hoe wordt dit ingevuld? 
Antwoord: Gemeente zou meer willen doen, maar is beperkt door het gebrek aan middelen. 
Gemeente heeft goed contact met de GGD afdeling preventie. Zij zijn onder andere betrokken 
bij het stimuleren van campagnes. Daarnaast heeft gemeente goed contact met Brijder 
Verslavingszorg. De alcoholproblematiek speelt ook in de andere gemeenten. Getracht wordt 
regionaal zo veel mogelijk voor elkaar te krijgen.  
 
De ASD vraagt of gemeente van plan is om in het Meerjarenbeleidsplan doelen op te nemen, 
bijvoorbeeld om het percentage op landelijk niveau te houden of zelfs minder. Gemeente geeft 
aan er niet voor gekozen te hebben om te werken met streefgetallen, omdat het vooral gaat om 
een preventieve aanpak. Meer wordt ervoor gekozen om het aantal bereikte professionals te 
verhogen. 
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Er is nog niet gekozen om daar in het uitvoeringsprogramma uitgebreider op in te gaan, omdat 
in de IZA gelden nu pas structuur begint te ontstaan. Gemeente zal zich bij de uitvoering onder 
andere richten op sportverenigingen. 
De ASD zou graag zien dat in het uitvoeringsprogramma concreet wordt benoemd hoeveel 
zorgprofessionals men wil bereiken, met als doel om zoveel mogelijk mensen te bereiken. De 
ASD doet de suggestie om bij dit onderdeel in het document ook de jeugd te benoemen, niet 
alleen de volwassenen. 
 
Vraag: Bij (v)echtscheidingen wordt ingezet op preventie. Hoe gaat gemeente daar op inzetten?  
Antwoord: Scheidingen kunnen veel effect hebben op jongeren. Wellicht is het beter om in het 
document te spreken over echtscheidingen in plaats van over vechtscheidingen. Preventief 
wordt ook ingezet op het begeleiden van ouders bij het opvoeden. 
Door gemeente is ‘Scheidingsplein’ ingekocht. Dit is een gemeentelijk initiatief waar steeds 
meer gemeentes zich bij aansluiten. Dit geeft breed informatie, advies en ondersteuning bij 
scheidingen. Daarbij is er aandacht voor ouders, kinderen, omgeving et cetera. Scholen (school 
maatschappelijk werk) spelen ook een rol bij deze problematiek, en waar dat nodig is wordt ook 
samengewerkt met andere disciplines. 
 
De ASD vraagt of de gemeente bekend is met een landelijke subsidie, voor mensen die niet 
zoveel geld hebben, voor bemiddeling bij scheiding. Deze subsidie is gekoppeld aan inkomen. 
Gemeente is hier (nog) niet mee bekend. 
 
De ASD vraagt hoe het effect van de inspanningen wordt gemeten. Gemeente geeft aan dat dit 
in het uitvoeringsplan wordt meegenomen, maar wel in de sfeer van hoeveel professionals je 
kunt bereiken. De ASD daagt de gemeente graag uit erover na te denken om het zodanig 
meetbaar te krijgen, dat je kunt zien wat je bereikt hebt en hier in de uitvoeringsplanning iets 
over te zeggen. Je zou als gemeente namelijk wel willen sturen op de doelstellingen, als je 
beleid maakt.  
Wethouder Ten Have geeft aan dat, door het bescheiden budget dat beschikbaar is, gemeente 
bescheiden moet blijven in de aanpak en verwachtingen. Een en ander pleit ervoor om ook aan 
te sluiten bij regionale en landelijke campagnes.  
 
Opgave Onderwijs 
Hier zijn geen opmerkingen over, anders dan dat het goed is dat er veel aandacht is voor het 
leerlingenvervoer.  
 
Opgave Jeugd en opvoedondersteuning 
Uit de eerste zin in deze opgave ‘Een gezonde, weerbare en veilige jeugd in 2040’, wordt ‘in 
2040’ verwijderd. 
 
Onder het woord regio, in het document, wordt niet alleen verwezen naar Zaanstreek 
Waterland, maar ook naar Amsterdam. Dat wordt in het document verduidelijkt.  
 
Als er problemen zijn, dan komt hiervan een melding binnen. Dit wordt opgepakt door de 
leerplichtambtenaar. De leerplichtambtenaar is aangesloten bij het jeugdoverleg van het 
Middelpunt, het veiligheidsoverleg met de veiligheidspartners jeugd en het regionale overleg.  
 
De ASD geeft aan dat op pagina 21, de laatste zin in het deel over ‘Alcohol en middelengebruik’ 
heel vaag is. Mark geeft aan dat het document is omgezet naar B1-niveau. Dat is in het 
document, dat de ASD heeft gezien, nog niet verwerkt. Mark bekijkt hoe de formulering nu is en 
zorgt dat dit, als dat nodig is, wordt aangepast.  
 
Opgave Zorg en veiligheid 
Bij ‘Toekomstscenario kind- en gezinsbescherming’ op pagina 24 wordt gesproken over 
proeftuinen. De ASD vraagt zich af wanneer gemeente Landsmeer de resultaten uit de 
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proeftuinen kan meenemen. Gemeente geeft aan dat die proeftuinen dit jaar nog lopen dus dat 
daar op z’n vroegst volgend jaar iets over te melden is. 
 
Leidraad Werken aan veiligheid: de ASD vraagt welke veranderingen in het beleid de gemeente 
verwacht te gaan implementeren. Gemeente geeft aan dat het niet zozeer het beleid is maar 
meer de inrichting van het lokale team. Voorzien wordt dat er steeds meer taken op het team 
afkomen, met zwaardere casuïstiek, waar ze de regie over moeten voeren en dat is heel 
complex. Welke gevolgen dit heeft moet zich nog verder uitkristalliseren. 
Bij het deel over Het Middelpunt, op pagina 24, wordt nagedacht over een meer duidelijke 
formulering.  
 
Opgave Wet maatschappelijke ondersteuning (Wmo) 
Vraag ASD: heeft gemeente Landsmeer nog een ontwikkelagenda op het gebied van 
eenzaamheid? Antwoord: Landsmeer is verbonden aan het actieprogramma één tegen 
eenzaamheid. Ook is de werkgroep eenzaamheid nog steeds actief. Een activiteitenplan wordt 
jaarlijks gemaakt over hoe gemeente de doelgroep het beste kan bereiken. Vanuit het land is er 
een projectadviseur aan verbonden. Het is dus zeker een onderwerp dat in Landsmeer onder 
de aandacht is.  
 
Vraag: wat moet de ASD zich erbij voorstellen als er gesproken wordt over ‘preventieve 
ondersteuningsaanbod binnen de Wmo ontwikkelen’. Antwoord: dit gaat onder andere over 
valpreventie, cognitieve fitness en uitbreiden sportaanbod, dit alles om te voorkomen dat 
mensen in de zwaardere zorg terecht komen. Een toelichting hierop wordt gegeven.  
 
Op het gebied van beschermd wonen is er nog steeds een regionale samenwerking. Voor nu is 
vastgelegd dat gemeente Purmerend op dezelfde manier blijft werken als toen zij nog 
centrumgemeente waren.  
 
Opgave Werk, participatie en inburgering 
Vraag: bij het blokje over leerweg praktijkleren, op pagina 30, vraagt de ASD hoe gemeente die 
leerlingen in beeld krijgt? Antwoord: de praktijkschoolleerlingen zijn in beeld bij de 
leerplichtambtenaar. Deze worden gekoppeld aan gemeente Waterland, omdat gemeente 
Waterland de participatiewet uitvoert. Er is contact met de praktijkscholen. Er is ook zicht op de 
18+ groep. 
 
De ASD is positief over de opgenomen tekst over de inburgeringswet. Het is goed om in te 
zetten op die groep. Bij het deel over de monitoring, vraagt de ASD zich af wat de startsituatie 
is. Is die in beeld gebracht en is bekend wat de gemeente wil monitoren? Antwoord: ja, dit is 
bekend. 
 
Op pagina 31, onder het kopje ‘Maatwerkvoorzieningen’, 3e bullet: het lijkt hierbij alsof mensen 
met een beperkte loonwaarde alleen in beschut werk terecht kunnen. Zij zouden echter ook in 
regulier werk terecht moeten kunnen.  
De formulering wordt aangepast naar: ‘Voor mensen met een beperkte loonwaarde, die veel 
intensieve begeleiding nodig hebben, heeft de gemeente de beschikking over het instrument 
beschut werk. 
Tevens doet de ASD de suggestie om de forfaitaire loonkostensubsidie breder in te zetten dan 
alleen voor mensen met een arbeidsbeperking.  
 
Bij inburgering en vrijwilligerswerk is een specifiek aandachtspunt het vrijwilligerswerk. Eerder is 
door de gemeente, na een advies van de ASD, aangegeven dat het geen prioriteit heeft om 
vrijwilligerswerk verder uit te werken. Bij dit onderwerp wordt echter vrijwilligerswerk wel 
genoemd. Mark verduidelijkt dat er later een beleidskader sociale basis komt. Daarin komt ook 
het vrijwilligersbeleid aan de orde, dit is echter wel specifiek gericht op het sociaal domein. 
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Met betrekking tot het beleidskader sociale basis staat in de planning om het in het vierde 
kwartaal in de gemeenteraad te behandelen. De ASD ziet dit document te zijner tijd graag 
tegemoet. 
 
Opgave Armoede en schulden 
Over deze opgave heeft de ASD geen opmerkingen.  
 
De ASD is voor alle opgaven heel erg benieuwd naar de uitvoeringsprogramma’s.  
 
Mark geeft een korte toelichting op een aantal zaken die hij, naar aanleiding van het vorige 
overleg met de ASD, aan het document heeft toegevoegd.  
 
De ASD zou graag een post op Facebook plaatsen over de vergadering van vanavond, om op 
die manier meer mensen te bereiken. Een foto wordt hiertoe gemaakt. Allen gaan akkoord dat 
deze foto op Facebook wordt gebruikt. 
 
Marit laat weten dat er op 15 mei aanstaande een theatervoorstelling over seksueel misbruik bij 
kinderen wordt georganiseerd. Dit is een voorstelling voor professionals. Na de voorstelling 
volgt een begeleid nagesprek in het Wapen van Landsmeer. De leden van de ASD zijn hierbij 
van harte uitgenodigd. Marit stuurt de uitnodiging door. 
In dit verband noemt een van de leden van de ASD het boek van Rinke Verkerk ‘Het hele dorp 
wist het’. 
 
Sandra meldt dat er op 13 april bij Vrij & Blij en SamenMeer een zorgmarkt plaatsvindt met als 
thema ‘gezond en veilig ouder worden’. De reclamecampagne hiervoor is al gestart. Daar 
worden onder andere lezingen gegeven, maar ook trainingen valpreventie en cognitieve fitness. 
Ook hiervoor worden de ASD-leden uitgenodigd. 
 
Annabel geeft aan dat de wijkagent en de jongerenwerker vanuit LINK het voor elkaar hebben 
gekregen dat eind mei ‘the hunt’ wordt georganiseerd in Landsmeer. Dit is een spel, waarbij 
jongeren achtervolgd worden door agenten en boa’s, en dat bedoeld is om politie, handhaving 
en jongeren dichter bij elkaar te brengen.  
 
De voorzitter bedankt allen voor hun aanwezigheid en bijdrage tijdens dit overleg.  
 
In de nabespreking wordt door de ASD-leden aangegeven dat zij het als heel prettig en 
constructief heb ervaren om een onderwerp op deze manier aan te vliegen. Mooi dat ook de 
beleidsmedewerkers hierbij aanwezig waren. Dit werkt goed omdat op deze manier de 
discussie op gang komt en direct informatie wordt uitgewisseld. 
 
Met behulp van de notulen zorgen Richard en Bart voor een schriftelijke reactie aan de 
gemeente op het Meerjarenbeleidsplan. Deze dient binnen tien dagen na de vergadering van 
vanavond aan gemeente te worden verzonden. Richard zorgt voor een eerste opzet en stuurt 
dit door aan Bart.  
 
3. Ontwikkelingen gemeente 
Dit wordt niet besproken. 
 
4. Facebook pagina 
Justin is nu ook beheerder van de Facebookpagina van de ASD.  
 
Een link naar het jaarverslag is inmiddels op Facebook geplaatst. Thijs maakt een post over het 
Meerjarenbeleidsplan en plaatst dit, samen met de vanavond gemaakte foto, op Facebook.  
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Opgemerkt wordt dat het een goed moment is om de vacatures op Facebook te plaatsen. 
Richard past de vacaturetekst aan en stuurt het aan de ASD-leden met het verzoek hierop te 
reageren. Daarnaast neemt Richard contact op met Kompas. Het lijkt goed om vier nieuwe 
leden te werven. 
 
5. Ingekomen post 
Van Natasja Steur is het verzoek gekomen om op de uitgangspuntennotitie Wmo te reageren. 
Richard heeft hierop een reactie gestuurd. Richard stuurt de uitgangspuntennotitie nog een keer 
aan de ASD-leden.  
 
Van het college is een reactie ontvangen op het jaarverslag van de ASD. 
 
6. Notulen en actielijst 27 februari 2024  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
De actielijst wordt doorgenomen en aangepast. 
 
7. Agendapunten vergadering 23 april 2024 
Op dit moment zijn er geen agendapunten voor de volgende vergadering. Hilda informeert bij 
haar collega’s of er stukken/bespreekpunten te verwachten zijn en koppelt dit terug. 
 
Mogelijk wordt op een later moment Welzijn Wonenplus uitgenodigd om te komen vertellen wat 
zij doen in Landsmeer. Richard vraagt hen of zij dat willen doen en zo ja, wanneer.  
 
8. Rondvraag 
Justin geeft aan dat hij mensen in Landsmeer zal benaderen die mogelijk interesse hebben om 
plaats te nemen in de ASD. Het is overigens niet per se nodig dat men in het Sociaal Domein 
werkzaam is, als er maar enige affiniteit met het werkveld is.  
 
De ASD spreekt een compliment uit aan Hilda en bedankt haar voor de prettige samenwerking. 
Fijn dat zij de contactpersoon tussen de ASD en gemeente Landsmeer is en altijd bij de 
vergaderingen van de ASD aanwezig is.  
 
9. Afsluiting 
De vergadering wordt om 21.40 uur gesloten.  
 
De volgende vergadering vindt plaats op dinsdag 23 april 2024 om 19.30 uur,  
Gemeentehuis Landsmeer. 
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Actielijst 
 
Nr. Datum Actie Verantwoordelijke 
1 30 januari  

2024 
Opstellen schriftelijke reactie op het nieuwe 
Meerjarenbeleidsplan (binnen tien dagen na de 
vergadering van 26 maart 2024). 

Richard/Bart 

2 30 januari  
2024 

Bericht opstellen ten behoeve van Facebook inzake 
bezoek LINK. 

Justin 

3 27 februari 
2024 

Kort verslag maken voor Facebook van gesprek ASD 
Landsmeer/ASD Oostzaan en bijeenkomst ASD 
Purmerend en naar Thijs sturen. 

Richard 

4 27 februari 
2024 

Terugkoppelen aan de Koepeladviesraden dat er 
geen logo’s van derden op de gemeentelijke website 
worden geplaatst.  

Ellen 

5 26 maart  
2024 

Vacaturetekst aanpassen en rondsturen aan de  
ASD-leden zodat zij hierop kunnen reageren. 

Richard 
Allen 

6 26 maart  
2024 

Contact opnemen met Kompas inzake vacatures 
ASD. 

Richard 

7 26 maart 
2024 

Etentje ASD organiseren. Jack hiervoor uitnodigen. 
Aan Ellen vragen een datum te plannen via 
datumprikker (april of begin juni) 

Ellen 
Thijs 

8 26 maart  
2024 

Bericht opstellen (met foto) voor Facebook inzake 
betrokkenheid ASD bij de totstandkoming van het 
nieuwe Meerjarenbeleidsplan. 

Thijs 

9 26 maart  
2024 

Uitgangspuntennotitie doorsturen aan de ASD en 
hierop reageren richting gemeente.  

Richard 

10 26 maart  
2024 

Informeren binnen de gemeente of er stukken/ 
bespreekpunten te verwachten zijn voor de volgende 
ASD-vergadering en dit terugkoppelen.  

Hilda 

11 26 maart  
2024 

Welzijn Wonenplus vragen of zij een keer iets willen 
vertellen over wat zij in Landsmeer doen. 

Richard 
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Pm-lijst  
 
Onderwerp Planning Afgehandeld 
Marjan maakt een afspraak met de Sociaal Raadsvrouw inzake 
schuldhulpverlening 

Eerste helft  
2024 

 

 
 
 


